



****TMT Championship Media Guide****

We are thrilled to have you cover this exciting event. To ensure smooth communication between media personnel and our event staff, please follow the guidelines below when applying for a media pass:

Application Process

1. ****Eligibility****: Media passes are available to accredited journalists, photographers, and videographers representing legitimate media outlets (newspapers, magazines, online publications, blogs, etc.).
2. ****Application Submission****: Please submit your media pass application at least two weeks before the start of the tournament. Please fill in the application thru:
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdzrmHCx1gtKKiUniRUUIUJWm2DI_9S5_sxRH3qGFg8ogWPUA/viewform
3. ****Approval****: Media passes will be reviewed and approved based on the content of your application and the relevance of your media outlet to the event.

Code of Conduct

1. ****Professionalism****: Please maintain a professional demeanor at all times. Introduce yourself to the staff as media upon arrival.
2. ****Dress Code****: Business casual attire is recommended. Please avoid overly casual clothing (e.g., shorts, flip-flops).
3. ****Adherence to Tournament Rules****: Follow all tournament rules and regulations. Any violations may result in the immediate revocation of your media pass.
4. ****Interviews and Photography****:
 - All interviews must be pre-approved, especially with players or staff.
 - Coordinate with the event organizers if you need to conduct photography or interviews in specific areas to avoid disrupting the tournament.
5. ****Social Media and Broadcasting****:
 - If live-tweeting or posting updates on social media, ensure no sensitive information is leaked or the event is disturbed.



Access and Facilities

1. ****Media Area****: A dedicated media workspace will be provided. Wi-Fi access information will be available on-site.
2. ****Event Schedule****: A detailed schedule of activities will be provided upon arrival. Please familiarize yourself with key moments and player appearances to facilitate your coverage.

Post-Event Coverage

1. ****Event Attribution****: All articles, reports, and social media posts must credit the TMT Championship and include relevant hashtags.
2. ****Sharing Coverage****: After the event, please share links to your coverage with our media relations team for potential reposting.

Contact Information

For any questions or concerns regarding media passes, please contact the media relations team at: ctpclubmedia@gmail.com

Thank you for your interest in covering our TMT Championship! We look forward to a successful event and appreciate your adherence to these guidelines.



****TMT Championship 媒体指南****

我们很高兴您能报道这一激动人心的活动。为确保媒体人员和赛事工作人员之间的顺利沟通，申请媒体通行证时请遵循以下指南：

申请流程

1. ****资格要求****：媒体通行证开放给代表合法媒体机构（如报纸、杂志、在线出版物、博客等）的认证记者、摄影师和摄像师。
3. ****提交申请****：请在赛事开始前至少两周提交媒体通行证申请，請通過此連結提交申請信息：
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdzrmHCx1gtKKiUniRUUIUJWm2DI_9S5_sxRH3qGFg8ogWPUA/viewform
3. ****申请审核****：通行证将根据申请内容和媒体机构与活动的相关性进行审核批准。

行为准则

1. ****保持专业性****：请随时保持专业态度，抵达现场后向工作人员表明媒体身份。
2. ****着装要求****：建议穿着商务休闲服装，避免过于随意的装扮（如短裤、拖鞋）。
3. ****遵守赛事规则****：请遵守所有赛事规定，任何违规行为可能导致通行证被撤销。
4. ****采访与拍摄****：
 - 采访需提前获得批准，特别是与选手或工作人员的采访。
 - 进行摄影采访时，请事先与主办方协调避免影响比赛。
5. ****社交媒体与广播****：
 - 进行现场推特或社交媒体更新时，请确保不泄露敏感信息或打扰赛事。

访问与设施

1. ****媒体区域****：现场将提供专门的媒体工作区，并有 Wi-Fi 接入。
2. ****赛事日程****：到达后将提供详细的活动日程，请熟悉关键时刻和选手出场安排，便于报道。



赛后报道

1. ****注明赛事名称****：所有文章、报道和社交媒体内容必须注明 TMT Championship，并包含相关标签。
2. ****分享报道****：活动结束后，请将您的报道链接发送给媒体关系团队，以供可能的重新发布。

联系信息

如有关于媒体通行证的任何疑问或顾虑，请联系媒体关系团队：
ctpclubmedia@gmail.com

感谢您对我们 TMT Championship 的报道兴趣！我们期待一场成功的赛事，并感谢您遵守这些指南。